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Bestuur

Ralph Schurink, voorzitter
Barbadosstraat 43
1448 TB Purmerend
Telefoon 06 54 76 89 03
E-mailadres: voorzitter@ehbo-oost.amsterdam

Gerard Pronk, penningmeester
Harpoenier 92
1121 MR Landsmeer
Telefoon 06 15 38 65 77
E-mailadres: penningmeester@ehbo-oost.amsterdam

Wim Smeets, secretaris
Jennerstraat 39
1097 GB Amsterdam
Telefoon 06 30 51 88 89
E-mailadres: secretaris@ehbo-oost.amsterdam

Elvira van den Berg-van Eeten, tweede secretaris-ledenadministrateur
Nassauplein 23
1052 AH Amsterdam
Telefoon 06 13 94 95 04
E-mailadres: ledenadministratie@ehbo-oost.amsterdam

Jan-Willem Dreeijers, materiaalbeheerder
Transvaalstraat 82c
1092 HP Amsterdam
Telefoon 06 22 96 19 10
E-mailadres: materiaalbeheerder@ehbo-oost.amsterdam

Kaderinstructeur
Sjaak Sneek
E-mailadres: instructeur@ehbo-oost.amsterdam

LOTUS
leden van LOTUS-kring Uithoorn

Website: www.ehbo-oost.amsterdam

http://www.ehbo-oost.amsterdam/
mailto:penningmeester@ehbo-oost.amsterdam
mailto:ledenadministratie@ehbo-oost.amsterdam
mailto:secretaris@ehbo-oost.amsterdam
mailto:penningmeester@ehbo-oost.amsterdam
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EHBO-vereniging Amsterdam-Oost
secretariaat:

Jennerstraat 39
1097 GB Amsterdam

Telefoon 06 305 18 889

Uitnodiging tot het bijwonen van de 

Algemene Ledenvergadering

op maandag 25 maart 2024

in het gebouw van Speeltuinvereniging Batavia

Tidorestraat 107 (onder de poort door)

1095 KS Amsterdam

Aanvang 20.00 uur
Zaal open vanaf 19.30 uur

Namens het bestuur,
Wim Smeets

Secretaris
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Agenda Algemene Ledenvergadering

1. Opening

2. Vaststelling agenda

3. Ingekomen stukken en mededelingen

4. Notulen ledenvergadering 2023

5. Verslag secretaris over 2023

6. Verslag ledenadministrateur over 2023

7. Verslag materiaalbeheerder over 2023

8. Verslag kaderinstructeur over 2023

9. Jaarrekening 2023 en verslag penningmeester

10. Verslag kascontrolecommissie

11. Samenstelling kascontrolecommissie, inclusief reserve

12. Begroting 2024 inclusief financiële toekomst

13. Stemming over financiële voorstellen

14. Voorstel van het bestuur om maximaal 5 keer per kalenderjaar een ruimte te huren 
in Wijkservicepunt Het Hoekhuis (Fizeaustraat 3 in Amsterdam-Watergraafsmeer) 
om bestuursvergaderingen te kunnen houden. Kosten per avond 30 euro, exclusief 
koffie/thee.

15. Stemming over voorstel van het bestuur genoemd in punt 14

16. Bestuursverkiezing
De heer Pronk is aftredend. Hij is herkiesbaar.

17. Huldiging jubilaris

18. Rondvraag

19. Sluiting
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NOTULEN

VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE
EHBO-VERENIGING AMSTERDAM-OOST

D.D. 17 APRIL 2023

Aanwezige bestuursleden en kader: mevrouw Elvira van den Berg-van Eeten (tweede secretaris en 
ledenadministrateur), de heren Jan-Willem Dreeijers (materiaalbeheerder) Gerard Pronk (penningmeester), 
Ralph Schurink (voorzitter), Wim Smeets (secretaris), Sjaak Sneek (kaderinstructeur).
Aanwezige leden: E. van Buiten, S. Hooft-Theunis, S. Hooft, W. van Oort, R. Witberg, C. Pragt, J. Molenaar, 
E. Meijroos
Aanwezige ereleden: de heren F. Klaassen, G. Pronk en K. Standaar
Aanwezige gast: mevr. A. Standaar
Afwezig met bericht van verhindering: mevrouw Meijer, mevrouw Van Oostveen, de heren Kolfertz, 
Andriessen, v.d. Dungen, Van Rouendal.

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 20.02 en heet alle aanwezigen welkom, met name de ereleden. Hij 
deelt mede dat onze jubilaris, de heer Andriessen, in verband met vakantie aanwezig is. Hij is tijdens de 
herhalingsles op 27 maart gehuldigd. Op verzoek van de voorzitter wordt een minuut stilte in acht genomen 
ter nagedachtenis aan de heren Van den Berg en Jonker, oud-leden die in 2022 helaas zijn overleden.

2. Vaststelling agenda
De voorzitter stelt de volgende wijzigingen voor:
Agendapunt 3 en 4 worden omgedraaid, agendapunt 15 wordt geschrapt, agendapunt 16 wordt 15 en 
agendapunt 17 wordt 16.
De vergadering gaat akkoord met deze wijzigingen.

3. Ingekomen stukken en mededelingen
– brieven van de heren Schurink en Smeets waarin zij zich kandidaat stellen voor de functie van voorzitter 

c.q. eerste secretaris;
– 6 per e-mail uitgebrachte stemmen voor agendapunt 12.

4. Notulen ledenvergadering 2022
De notulen worden goedgekeurd zoals ze thans luiden en ter plekke ondertekend door de voorzitter en de 
secretaris.

5. Verslag secretaris over 2022
Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd.

6. Verslag ledenadministrateur over 2022
Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd.

7. Verslag materiaalbeheerder over 2022
Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd.

8. Verslag kaderinstructeur over 2022
De kaderinstructeur laat weten dat ons lid Edward Meijroos op 13 mei 2023 voorexamen doet voor zijn 
opleiding tot kaderinstructeur. In december 2023 volgt het examen.

9. Jaarrekening 2022 en verslag penningmeester
De penningmeester, de heer Pronk, meldt dat in 2022 een verlies van 7.549 euro is geleden. Dit hoge 
bedrag is met name te wijten aan de uitgaven voor de vernieuwing van de website, lesmateriaal en een 
laptop voor onze nieuwe ledenadministrateur.

10. Verslag kascontrolecommissie
De voorzitter geeft de heer Van Buiten het woord. Hij leest namens mevrouw Pragt het verslag van de 
kascontrolecommissie voor en verzoekt de vergadering de penningmeester en de overige leden van het 
bestuur decharge te verlenen, hetgeen onder applaus geschiedt.

11. Begroting 2023
De penningmeester merkt op dat in de begroting 2023 “ledenvergoeding” moet zijn “ledenvergadering”. Het 
bestuur heeft besloten te bezuinigen (o.a. geen tombola en geen bloemen voor bestuursleden meer).
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12. Stemming over financiële voorstellen
Uit de zaal wordt opgemerkt dat de financiële voorstellen zeer plotseling zijn gedaan, na twee jaar waarin 
geen contributie is geheven. De penningmeester antwoordt dat onze financiële situatie zorgelijk is geworden 
omdat al enkele jaren geen beginnerscursus wordt gegeven. Er moet op de lange termijn worden gekeken. 
Ook wordt uit de zaal opgemerkt dat nu wordt gesproken over onze middelen maar dat de vraag waar wij 
met de vereniging naartoe willen, niet wordt beantwoord.
Als leden van de stemcommissie melden zich mevrouw Hooft-Theunis en de heren Meijroos en Van Oort.
Nadat de stembiljetten zijn uitgedeeld, wordt uit de zaal bezwaar gemaakt tegen de stemming omdat op het 
stembiljet optie 4 van de financiële voorstellen ontbreekt en omdat in optie 4 de naam van de EHBO-
verenigingen ontbreekt waarmee fusie is overwogen.

Naar aanleiding van dit bezwaar schorst de voorzitter de vergadering om 20.30 uur zodat het bestuur zich 
kan beraden. Om 20.40 heropent de voorzitter de vergadering en deelt mede dat het bestuur heeft besloten 
de bestaande financiële voorstellen in te trekken en de stemming niet door te laten gaan. De reeds per e-
mail uitgebrachte 6 stemmen worden ongeldig verklaard. Op de algemene ledenvergadering 2024 zal dit 
onderwerp weer ter sprake worden gebracht.

13. Samenstelling kascontrolecommissie, inclusief reserve
De voorzitter meldt dat het huidige kascontrole lid de heer van Buiten niet herkozen kan worden, in 
tegenstelling dat mevrouw Pragt. Zij geeft echter aan dit niet te willen. Na enige aandringen door de 
voorzitter melden mevrouw Hooft-Theunis en de heer Van Oort melden zich als lid, de heer Van Buiten meldt
zich als reservelid.

14. Bestuursverkiezing
De voorzitter geeft de heer Pronk als technisch voorzitter het woord, zodat hij de verkiezing van de voorzitter
in goede banen kan leiden. Op verzoek leest de secretaris leest de kandidaatstelling van de heer Schurink 
voor, die zich kandidaat stelt voor de functie van voorzitter. De vergadering gaat akkoord met deze 
kandidaatstelling.
De voorzitter dankt de vergadering voor het wederom in hem gestelde vertrouwen en dankt de heer Pronk 
voor zijn werk aangaande deze verkiezing.
De voorzitter vraagt de secretaris zijn eigen kandidaatstelling voor te lezen, waarmee hij zich voor een 
termijn van twee jaar kandidaat stelt voor de functie van eerste secretaris. De vergadering gaat ook hiermee 
akkoord.
De voorzitter feliciteert de heer Smeets met zijn herverkiezing.

15. Rondvraag
Uit de zaal wordt opgemerkt dat het e-mailadres van onze materiaalbeheerder penningmeester@ehbo-
oost.amsterdam luidt. De voorzitter verzoekt onze aanwezige webmaster, de heer Klaassen, dit te 
veranderen in materiaalbeheerder@ehbo-oost.amsterdam.
Uit de zaal wordt naar aanleiding van de hoge kosten voor onze website gevraagd of onze website extern 
wordt beheerd. De voorzitter antwoordt dat dit het geval is. Onze kaderinstructeur biedt aan een en ander via
zijn server af te wikkelen.
De heer Van Buiten bedankt het bestuur voor het gevoerde bestuur. De voorzitter bedankt de heer Van 
Buiten hiervoor.

16. Sluiting
Uit handen van de voorzitter ontvangt de kaderinstructeur een cadeaubon; de ereleden Klaassen en 
Standaar en onze ledenadministrateur nemen een bos bloemen in ontvangst.
Niets meer aan de orde zijnde, dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en betrokkenheid
en sluit de vergadering om 20.50 uur.

Voor akkoord,

Ralph Schurink Wim Smeets
(voorzitter) (notulist)

mailto:penningmeester@ehbo-oost.amsterdam
mailto:penningmeester@ehbo-oost.amsterdam
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Van de Voorzitter

Dames en heren,

Zojuist zag ik dat mijn ‘Van de Voorzitter’-bijdrage van vorig jaar twee dagen eerder is geschreven
dan dit jaar. Het is nu 3 februari en mijn bijdrage van vorig jaar heb ik geschreven op 1 februari.

Het jaar 2023 kenmerkte zich door een licht teruglopend ledenaantal;  op een bepaald moment
dient zich de vraag aan wanneer de verenging EHBO Amsterdam-Oost nog bestaansrecht (over-)
houdt. In dit kader zijn we ook al anderhalf jaar bezig met de financiële positie van onze verenging.
Hiertoe  is  vorig  jaar  een  voorstel  voor  (geleidelijke)  contributieverhoging  ingebracht  op  de
ledenvergadering,  maar  door  enkele  terechte  opmerkingen  uit  de  zaal  werd  door  het  bestuur
besloten dit  agendapunt  verder  niet  te  behandelen.  Dit  jaar  brengt  het  bestuur  dit  voorstel  in
gewijzigde vorm opnieuw in op de ledenvergadering. Noteert u de datum alvast in uw agenda;
maandag 25 maart zie ik u allen graag verschijnen op de ledenvergadering zodat wij als bestuur
verantwoording  kunnen  afleggen  over  het  door  ons  gevoerde  beleid.  U  verleent  ons  daarna
decharge zodat wij bestuurlijk en juridisch gevrijwaard zijn van hoofdelijke aansprakelijkheid.

We hebben in 2023 weer veel didactisch verantwoorde lessen gehad die door Sjaak zijn gegeven.
Het is evident dat het niveau van de gevorderden elkaar jaar stijgt. Ook de inbreng op diverse
avonden van de LOTUS-kring Uithoorn is fantastisch. Sjaak heeft ook vorig jaar weer zijn bijdrage
geleverd aan de opleiding van nieuwe instructeurs. Een van de deelnemers was Edward Meijroos,
lid van onze vereniging. Vanaf deze plek wil ik Edward graag nogmaals feliciteren met zijn diploma.
Komende tijd zal Edward samen met Sjaak diverse lesdelen voor zijn rekening nemen.

Wij hebben in het bestuur besproken over verhuizen naar een andere leslocatie, wijkcentrum Het
Hoekhuis  in  de  buurt  van  het  Amstelstation.  Het  is  een  mooi  gebouw,  fris  en  modern.  Er  is
voldoende ruimte  om te  parkeren en de faciliteiten  voor  koffie-  en thee zijn  uitstekend.  Onze
instructeur gaf echter aan grote bezwaren te hebben als wij zouden verhuizen. Daarnaast hebben
enkele leden hun mening hieromtrent gegeven. Ten derde bleek bij de stemming hierover binnen
het  bestuur  dat  er  3  bestuursleden  tegen  deze  verhuizing  waren  en  2  voor.  Het  resultaat  is
derhalve dat er niet wordt verhuisd. Persoonlijk vind ik dit een gemiste kans, maar goed, het besluit
is democratisch tot stand gekomen.
Daarentegen is  wel  besloten om de bestuursvergadering voortaan op deze locatie  te  houden.
Aangezien u als leden hierin een beslissende stem heeft, zal dit besluit aan u worden voorgelegd
zodat u hiermee kunt instemmen conform de statuten van onze vereniging.

De komende tijd staan er een aantal mooie herhalingslessen op het rooster. Voor zover u dat nog
niet gedaan heeft, verzoek ik u zich hiervoor op te geven. Op 18 maart is er een onderwerp naar
keuze; wellicht kunt u nog een onderwerp uitkiezen dat de instructeurs dan mogelijk behandelen.

Ik wens u nog een goede voortzetting van het seizoen en hoop u tijdens de oefenavonden en ook
op maandag 25 maart op de ledenvergadering te zien.

Ralph Schurink
voorzitter
februari 2024
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Van de secretaris

Na de zomerpauze van 2023 hebben een verslaggeefster van de online buurtkrant 
www.oostonline.nl en een verslaggever van buurtkrant De Brug een oefenavond van onze 
EHBO-vereniging bezocht en een artikel over hun belevenissen en indrukken van die 
avond geschreven.
Met deze artikelen hoopte het bestuur meer aandacht te krijgen voor EHBO in het 
algemeen en onze EHBO-vereniging in het bijzonder.
Het bestuur ging toen nog ervan uit dat onze EHBO-vereniging begin 2024 zou kunnen 
starten met een basiscursus EHBO onder leiding van ons gewaardeerde lid en onze 
nieuwbakken kaderinstructeur Edward Meijroos.
Inmiddels is duidelijk geworden dat Edward in 2024 samen met Sjaak Sneek 
oefenavonden zal verzorgen om leservaring op te doen.
In 2025 hoopt hij vaardig genoeg te zijn om een basiscursus te kunnen geven.

Naar aanleiding van het artikel in De Brug heeft zich welgeteld één nieuw lid aangemeld.

2024 wordt een overgangsjaar naar een jaar waarin onze EHBO-vereniging hopelijk weer 
cursisten en nieuwe leden welkom zal kunnen heten.

Wim Smeets
Secretaris

http://www.oostonline.nl/
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Van de tweede secretaris-ledenadministrateur

Op 17 april 2023 vond de algemene ledenvergadering plaats. We hebben voorafgaand 
boodschapjes gedaan voor de borrel, die een groot succes was. Tijdens de vergadering 
werd er op de valreep nog niet gestemd over de eventuele contributieverhoging omdat een
optie op het stemformulier ontbrak. Dit stemmen zal tijdens de volgende ALV gebeuren. 
Na de ALV 2023 hebben leden van Linnaeus die lid waren van onze vereniging maar nooit
op oefenavonden verschenen, hun lidmaatschap opgezegd. 

Gedurende het jaar 2023 heeft helaas een aantal actieve leden eveneens hun 
lidmaatschap opgezegd, zoals Saskia en Sandro Hooft-Theunis, en is bijvoorbeeld het 
diploma van de heer Reygwart die dan weer nooit op oefenavonden verscheen, niet 
verlengd en heeft hij na kennisgeving hiervan, uit eigen beweging zijn lidmaatschap 
opgezegd. Onze 50-jarige jubilaris Rob Andriessen heeft tevens zijn lidmaatschap 
opgezegd, in januari 2024, eigenlijk te laat omdat het boekjaar al weer is begonnen, maar 
zijn opzegging is in ieder geval genoteerd. Rob is in april 2023 nog gehuldigd en heeft zijn 
jubileum-oorkonde en cadeaukaart ontvangen tijdens een oefenavond omdat hij op 
vakantie was toen de ALV werd gehouden. 
Tijdens bestuursvergaderingen is vergaderd over een nieuwe beginnerscursus vanuit onze
vereniging, gegeven door onze kersverse instructeur Edward Meijroos maar Edward liet 
weten dat hij er eigenlijk nog niet klaar voor was, ook vanwege tijd en privé, en eerst 
samen met Sjaak de herhalingsavonden zal organiseren. We hebben er gelukkig ook een 
nieuw lid bij: Leo de Vrijer, die zich in januari 2024 heeft aangemeld.  
In het najaar zijn onze oefenavonden tweemaal bezocht door verslaggevers van Dwars 
door de buurt online en Oost-Online, die positieve stukjes over onze vereniging hebben 
geplaatst. 
In 2023 heb ik het Hoekhuis, Fizeaustraat 3, benaderd voor ruimte voor een nieuwe 
oefenlocatie voor onze vereniging. Dit omdat in het begin van 2023 tijdens onze 
herhalingsavonden op de Tidorestraat geregeld leden van de buurtclub Dappere Dames 
aanwezig bleven in de ruimte achter onze oefenzaal (waar een wasmachine en droger 
staan), praten en eten. Er hangt steeds trouwens zo’n uienlucht van die kist met uien 
onder de bar tijdens de oefenavonden, die kist blijft staan, de activiteiten van de buurtclub 
bestaan uit koken, eten en wassen. De bedrading en stopcontacten hangen en zitten los, 
de ruimte is koud in de winter en maakt een steeds armoediger indruk. Dinie van 
speeltuinvereniging Batavia heeft in ieder geval wel duidelijk gemaakt dat de 
maandagavonden voor onze EHBO-vereniging zijn gereserveerd. In het Hoekhuis hebben 
we op 18 december jl. met het bestuur vergaderd over de eventuele verandering van 
locatie maar het bestuur stemde tegen, met 3 tegen 2. Wel hebben we afgesproken onze 
bestuursvergaderingen in het Hoekhuis te houden, een frisse, toegankelijke locatie die in 
de toekomst mogelijkheden zou kunnen bieden voor onze vereniging omdat dit 
wijkservicepunt gelieerd is aan zorggroep Amsterdam-Oost en de naastgelegen 
zorginstelling De Open Hof nu wordt gerenoveerd.  
Zelf ben ik verhuisd en woon nu niet eens meer in Oost maar in West, eigenlijk vrijwel in 
het Centrum. Waar geen lokale EHBO-vereniging is zodat ik voorlopig lid en bestuurslid 
blijf van onze EHBO-vereniging Amsterdam-Oost. 
 
Elvira van den Berg-van Eeten
tweede secretaris en ledenadministrateur
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Van de materiaalbeheerder

Het materiaalbeheer gaat steeds beter.
Verder ben ik nog bezig om de opbergruimte opnieuw en effectiever in te richten.
Ook is oude administratie vernietigd.
Met een en ander ga ik me verder bezighouden.
En uiteraard met de verzorging van de koffie en de thee tijdens de oefenavonden!

Jan-Willem Dreeijers
materiaalbeheerder
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Van de kaderinstructeur

Het seizoen 2023-2024 is al weer een flink eind gevorderd op het moment dat dit stuk is 
geschreven. Inmiddels is Edward Meijroos geslaagd voor zijn examen instructeur EHBO. Dat 
betekent, ijs en weder dienende, dat hij mij bij gaat staan als instructeur EHBO. Welkom Edward!

Ik heb er, ondersteund door de LOTUS-kring Uithoorn, in ieder geval veel plezier in om lessen in 
elkaar te zetten en te geven aan cursisten van EHBO-vereniging Amsterdam-Oost. We hebben 
diverse onderwerpen kunnen behandelen en vaardigheden kunnen aanscherpen zodat iedere 
cursist in staat moet zijn om zijn of haar EHBO-diploma elke 2 jaar te kunnen verlengen. 

Het moge duidelijk zijn dat het Oranje Kruisboekje (28e druk) nog steeds de basis en het 
uitgangspunt is van de gegeven lessen. De cursisten wordt dan ook dringend aangeraden, nog 
steeds, om dit boekje goed door te nemen als voorbereiding op de lessen en de ongevalssituaties 
waarbij je hulp wordt ingeroepen.

Ik wil hierbij tevens gebruik maken van de gelegenheid om het bestuur te bedanken voor de 
prettige samenwerking in het afgelopen jaar. Fijn dat alles weer geregeld kon worden naar mijn 
wensen.

Rest mij nog u een fijne zomervakantie toe te wensen.

En hou de website (https://ehbo-oost.amsterdam) in de gaten voor het programma van najaar 
2024.

Sjaak Sneek
kaderinstructeur

https://ehbo-oost.amsterdam/
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EHBO-VERENIGING AMSTERDAM-OOST

BALANS PER 31 DECEMBER 2023

Activa Passiva

Vorderingen €      227 Vooruit ontvangen contributie       € 92
Kas €        66 Kapitaal 31-12-22 € 22.469
ING 4880260 €      360 Verlies 2023 €   1.408
ING Spaarrekening € 20.500 Kapitaal 31-12-23 € 21.061

_______ ________

€ 21.153 € 21.153
======= =======
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STAAT VAN BATEN EN LASTEN 2023

Baten Lasten

Contributie € 1.380 Huur €     220
Ontvangen rente €    175 Verzekeringen €     149
Ontvangen commissie €    227 Ledenvergadering €     361

Bloemen/attenties €     470
Diverse kosten €       97 
Lotuskosten €       96 
Materiaal €     271
Kosten website/tekst €     234
Oranje kruis/Certificaat €     279 
Bestuurskosten €     788 
Bankkosten €     225
Netto verlies € (1.408)

_______ ________

€ 1.782 €   1.782
         ======= ========
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BEGROTING 2024

   Werkelijk 2022   Werkelijk 2023   Begroot 2023   Begroot 2024

Inkomsten
Contributie   €   00 € 1.380 € 1.400 € 1.000
Diverse baten € 237 €    402 €    100 €    400

---------- --------- --------- -----------
  € 237 € 1.782 € 1.500 € 1.400
 ===== ===== ===== =======

Uitgaven
Materiaal          € 1.213 €    271 €   500 €     500 
Huur          €    390 €    220 €   390 €     200 
Verzekeringen       €    149 €    149 €   150 €     150
Diverse kosten      €    137 €      97 €   100 €     100 
Aanschaffingen     € 1.585 €      00 €   500 €       00  
Bloemen/attenties €    438 €    470 €   600 €     500
Website/tekst        € 2.193 €    234 €   200 €     240 
Lotuskosten         €      92 €      96 €   150 €     100
Afdracht Oranje    €    180 €    279 €   300 €     280
Kruis
Ledenvergadering €    750 €    361 €    700  €    400 
Bestuurskosten     €    522 €    788 €    500  €    700 
Bankkosten           €    137 €    225 €    200  €    250
Netto verlies          €(7.549) €(1.408) €(2.790) €(2.020)

           € 237 € 1.782 € 1.500 € 1.400
        ====== ====== ====== ======
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Toelichting financieel jaarverslag 2023

In het jaar 2023 is een verlies geleden van € 1.408,--.

Het eigen vermogen op 31 december 2023 bedraagt € 21.061,-.

Vorderingen
Nog te ontvangen commissie € 227

=====

Verlies 2023
Het verlies is in 2023 beduidend minder geweest door weinig aanschaf van nieuw 
materiaal en geen extra kosten voor onze website.

Met vriendelijke groet,

G.J. Pronk
penningmeester
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Ruimte voor notities


